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Zápis č. 36/17‐20 (237) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 5. května 2020, 14:00 hodin 
formou videokonference v MS TEAMS v týmu FCH VUT v Brně   

https://teams.microsoft.com/l/channel/19%3abe900e5072834943a8821519a8fb5137%40
thread.tacv2/Obecn%25C3%25A9?groupId=ac6abd7f‐53a1‐4339‐ae6a‐
b7aa23c7a7cb&tenantId=c63ce729‐ca17‐4e52‐aa2d‐96b79489a542 

 
 
Přítomni:  Diviš, Kalina (část), Komendová, Krajčovič, Mravec, Němcová, Obruča, Palovčík, 

Pilátová, Pořízka, Sedláček, Šimončičová, Flegr, Šintajová. 
Omluveni:    Szotkowski. 
Hosté:     Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 

2. Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v Brně  

v roce 2019 ‐ schvalování 

3. Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v Brně v roce 
2020 ‐ schvalování 

4. Výroční zpráva 2019 ‐ projednání 

5. Zpráva o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských studijních programech na 
Fakultě chemické VUT v Brně v zimním semestru ak. roku 2019/20 – projednání 

6. Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č.4/2019 – projednání 

7. Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č.5/2019 – projednání 

8. Akreditace NSP Environmentální chemie a technologie – projednání 

9. Akreditace NSP Chemie a chemické technologie – projednání 

10. Akreditace NSP Chemie a technologie materiálů – projednání 

11. Akreditace NSP Chemie pro medicínské aplikace – projednání 

12. Akreditace NSP Potravinářská chemie – projednání 

13. Různé 

 
AD 1)  
Předseda  AS  FCH  VUT  přivítal  přítomné  na  videokonferenci  a  zahájil  zasedání.  Program 
zasedání byl členům AS FCH zaslán, nyní ho předseda AS FCH ještě přečetl a nechal hlasovat. 
Všechna hlasování na dnešním zasedání probíhají prostřednictvím Microsoft Forms.  
Hlasování: 

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení č. 1: Program dnešního, 237. zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Dále  předseda  AS  FCH  konstatoval,  že  zápis  z minulého  zasedání mají  všichni  k dispozici  
a  dotázal  se,  zda  jsou  nějaké  připomínky. Nikdo  připomínky  ani  dotazy  neměl,  bylo  tedy 
přistoupeno k hlasování:  
Hlasování: 

  Pro:     13 



 
 

2 
 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis č. 236 z minulého zasedání byl schválen.  
 
AD 2)  
V průběhu projednávání tohoto bodu se ke skupině připojuje dr. L. Kalina. 

Dokument „Zpráva o plnění cílů Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT 
v Brně v roce 2019“ byl projednán na zasedání dne 10. 3. 2020. Nikdo neměl připomínky ani 
dotazy; předseda AS FCH přistoupil k hlasování. 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č. 2: Dokument  „Zpráva o plnění  cílů Strategického  záměru vzdělávací a  tvůrčí 
činnosti FCH VUT v Brně v roce 2019“ byl schválen.  
 

AD 3)  
Dokument „Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti FCH VUT v Brně 
v  roce  2020“  již  byl  projednán;  předseda  vyzval  členy AS  FCH VUT  k položení  případných 
dalších dotazů; nikdo neměl dotazy, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 
Hlasování: 

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení č. 3: Dokument „Plán realizace Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti 
FCH VUT v Brně v roce 2020“ byl schválen.  
 
AD 4)  
Předseda AS FCH požádal děkana fakulty o představení dokumentu – Výroční zpráva 2019. 
Děkan,  prof. Weiter:  Jedná  se  dokument,  který  každá  vysoká  škola  připravuje  na  základě 
povinnosti z vysokoškolského zákona; definována  je  i obsahová stránka – Fakulta chemická 
dodržuje tato doporučení; dokument je tedy zpracován v souladu s platnou legislativou. 
Prof. Veselý: Pokud se vyskytly nějaké typografické nepřesnosti, bude samozřejmě opraveno. 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi.  
Doc. Krajčovič:  

 Str. 12 – Vědecká rada fakulty – doc. Krajčovič byl členem, ale není uveden. 

 Str. 13 – Neúplný titul u jména doc. Krajčoviče 

 Str. 30 – je uvedeno „zástupkyně“ ředitelky ústavu – správně má být „zástupce“…. 
Doc. Diviš: 

 Tituly – u jména doc. Opravila není ve všech případech uveden správný titul. 
Ing. Palovčík:  

 V sekci bibliografických údajů – v sekci „ředitelé“ chybí doc. Opravil. 
 
Bylo dohodnuto, že formální a typografické nepřesnosti budou do konce týdne zaslány prof. 
Veselému, aby předal podklady pro opravu externí grafičce, která dokument zpracovávala. 
Nezazněly další komentáře – bylo přistoupeno k hlasování o navrženém usnesení. 
Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 
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Usnesení č. 4: AS FCH VUT v Brně projednal dokument „Výroční zpráva FCH VUT v Brně za 
rok 2019“.  
 
AD 5)  
Dokument „Zpráva o hodnocení výuky v bakalářských a magisterských studijních programech 
na Fakultě chemické VUT v Brně v zimním semestru ak. roku 2019/20“ byl na základě žádosti 
proděkanky  dr.  Repkové  projednán  s předstihem,  aby  mohl  být  zveřejněn  na  webových 
stránkách  fakulty.  Členové  AS  FCH  poslali  předsedovi  AS  FCH  svoje  vyjádření,  že  nemají 
připomínky,  tato  informace  byla  následně  (30.  3.  2020)  zaslána  proděkance,  která mohla 
dokument  zveřejnit. Nicméně  s ohledem na nouzový  stav a  s tím  související opatření, není 
tato skutečnost nikde zaznamenána, proto předseda AS FCH opět položil dotaz, zda všichni 
členové AS FCH s tímto zněním souhlasí a vyzval, aby o tomto dokumentu hlasovali. 
Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  5:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  dokument  „Zpráva  o  hodnocení  výuky  
v bakalářských  a magisterských  studijních programech na  Fakultě  chemické VUT  v Brně  
v zimním semestru ak. roku 2019/20“.  
 
AD 6)  
Předseda  AS  FCH  požádal  děkana  fakulty  o  představení  dokumentů  projednávaných 
v bodech 6 a 7. 

Děkan, prof. Weiter: Jedná se o dodatky ke směrnicím, které  jsou velmi podobné (jedna se 
týká  zpoplatněných  studijních programů –  jinak  jsou  totožné); proto  i dodatky  jsou  téměř 
totožné.  S ohledem  na  současnou  situaci  byly  zaznamenány  určité  problémy  s realizací 
přijímací zkoušky v rámci DSP; proto byl zformulován tento dodatek, jehož cílem je umožnění 
přijetí studenta bez přijímací zkoušky, a to na základě rozhodnutí děkana – po projednání se 
školitelem. 

Dále  děkan  informoval,  že  došlo  k jedné  formální  nepřesnosti,  a  to  v termínu:  Původně 
stanovený termín 31. 8. 2020 byl v projednávaném dokumentu nahrazen termínem 16. 10. 
2020, nicméně  je  třeba opravit na 15. 10. 2020, a  to z toho důvodu, že na základě zákona 
188/2020 – studenti mohou být přijati na základě podmínečného zápisu … „až do 45 dnů po 
začátku akademického roku“ – což je právě 15. 10. 2020. Proto musí být učiněna tato změna.  

Předseda AS FCH otevřel diskuzi. Nikdo neměl žádné dotazy ani komentáře.  

Opravený dodatek č. 1 ke směrnici č. 4/2019 bude členům AS FCH zaslán. 

Nebyly vzneseny žádné další komentáře.  

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení č. 6: AS FCH VUT v Brně projednal dodatek č. 1 ke směrnici č. 4/2019.  
 
Tento dodatek bude třeba ještě schválit v AS, předseda AS FCH navrhuje schválení per rollam 
(za týden), pokud se na tom členové AS FCH shodnou. O tomto návrhu nechal hlasovat. 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 
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Usnesení  č.  6a:  AS  FCH  VUT  v Brně  souhlasí  s hlasováním  per  rollam  při  schvalování 
dodatku č. 1 ke směrnici č. 4/2019.  
 

AD 7)  
Dokument (dodatek č. 1 ke směrnici č. 5/2019) byl představen v rámci projednávání bodu 6. 
Nikdo z členů AS FCH neměl dotazy. 
Bylo přistoupeno k hlasování o usnesení: 
Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení č. 7: AS FCH VUT v Brně projednal dodatek č. 1 ke směrnici č. 5/2019.  
 
Podobně  jako  v bodě  6,  i  tento  dodatek  bude  třeba  schválit  v AS,  předseda AS  FCH  opět 
navrhuje schválení per rollam (za týden), pokud se na tom členové AS FCH shodnou. O tomto 
návrhu nechal hlasovat. 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  7a:  AS  FCH  VUT  v Brně  souhlasí  s  hlasováním  per  rollam  při  schvalování 
dodatku č. 1 ke směrnici č. 5/2019.  
 
AD 8)  
Úvodem  projednávání  akreditace  navazujícího  studijního  programu  „Environmentální 
chemie a technologie“ předseda AS FCH požádal děkana fakulty, případně ředitele ÚCHTOŽP 
o představení těchto akreditačních materiálů.  
Děkan, prof. Weiter:  

Představí  souhrnně  všechny  dnes  projednávané  akreditace. U  většiny  programů  v příštím 
roce skončí platnost akreditace; z toho důvodu  jsou připravovány akreditace nové, tak, aby 
studenti  již mohli být přijímáni do nově akreditovaných studijních programů. Akreditace se 
nyní  připravují  podle  nových  akreditačních  standardů  a  nových  pravidel  Národního 
akreditačního úřadu – proto jsou tam některé změny, které reflektují nové požadavky. Také 
jsou  provedeny  některé  změny  v personální  oblasti  či  v oblasti  předmětů. Materiály  jsou 
předloženy  tak,  jak  je  zpracovali pracovníci, kteří budou garanty uvedených předmětů. Po 
projednání  materiálů  v Akademickém  senátu  budou  zapracovány  případné  připomínky, 
následně bude vytvořen  finální návrh, který bude předložen pro odsouhlasení ve Vědecké 
radě (předpokládá se korespondenční hlasování v květnu 2020).  

Dále se předseda AS FCH dotázal ředitele ÚCHTOŽP, zda má další informace, kterými by chtěl 
doplnit představení materiálů. 

Doc.  Kučerík:  Jedná  se  o  studijní  program,  který  je  zaměřen  primárně  technologicky,  ale 
současně se snaží rozvíjet znalosti z bakalářského studijního programu a zapojit do kontextu 
environmentálních technologií. 

Předseda AS FCH otevřel diskuzi. 

Dr. Sedláček: Proč nejsou  součástí akreditací obecně  i  sebehodnotící  zprávy  (je  to  součást 
materiálů  a  je  tam  více  podrobností).  Reaguje  děkan:  Dle  zákona  se  Akademický  senát 
vyjadřuje  k návrhům  akreditačních  materiálů  –  ty  jsou  právě  v tom  materiálu,  který  byl 
předložen.  Sebehodnotící  zprávy  ještě  nejsou  úplně  finalizovány,  navíc  primárně  slouží 
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externím  posuzovatelům.  Nicméně  zprávy  mohou  být  po  finálním  zpracování  k dispozici  
i členům AS. 

Nebyly další dotazy ani komentáře, proto bylo přistoupeno k hlasování o usnesení: 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  8:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  akreditace  navazujícího  studijního 
programu „Environmentální chemie a technologie“.  
 

AD 9)  
Úvodní slovo k materiálům zaznělo při projednávání bodu 8, proto předseda AS FCH  ihned 
otevřel diskuzi. 

Dr.  Pilátová:  U  personálních  materiálů  (nejen  v těchto  akreditačních  materiálech)  je 
v některých  případech  označení  „Rozpracováno“  –  nebylo  by  třeba,  aby  materiály  byly 
předkládány  bez  tohoto  označení? Reaguje  děkan: V některých  případech  se může  jednat  
o  technickou  chybu  systému,  někdy  to může  být  následkem  nevyplnění  všech materiálů 
jednotlivými  vyučujícími  –  veškeré  tyto  podklady  budou  ještě  před  odesláním Národnímu 
akreditačnímu úřadu nebo Radě pro vnitřní hodnocení kontrolovány – tam budou odeslány 
až  úplně  finální  verze,  která  se  může  např.  ještě  po  připomínkách  z Vědecké  rady 
modifikovat.  Doplňuje  proděkanka,  dr.  Repková:  U  personálních  listů  se  někdy  stane,  že 
někteří  lidé  to  vyplní,  ale  neuloží  –  materiály  budou  opravdu  ještě  před  odesláním 
kontrolovány.  

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  9:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  akreditace  navazujícího  studijního 
programu „Chemie a chemické technologie“.  
 

AD 10)  
Úvodní slovo k materiálům zaznělo při projednávání bodu 8, proto předseda AS FCH  ihned 
otevřel diskuzi. 

Dr.  Pilátová:  Položila  dotaz,  který  se  týká  se  studijních  plánů:  např.  u  předmětu  „Chemie  
a  technologie  silikátů  I“  ‐    je  rozsah  26  hodin  přednášek  a  52  hodin  laboratoří,  nicméně 
nekoresponduje to s procentuálním vyjádřením u vyučujících: prof. Ptáček (přednášející) má 
50 % a na cvičení je také 50 %. Při součtu hodin to nesouhlasí, případně proč není 100 % na 
přednášky a 100 % na cvičení – prosí o vysvětlení.  

Reaguje  ředitel ÚCHM, doc. Šoukal: Procenta umožňují  rozdělení pouze v rámci celkového 
součtu sto procent. Rozdělení 50 % a 50 % v případě nerovnosti hodin přednášek a cvičení 
odpovídají dalším činnostem souvisejícím s přípravou přednášek, kontrolou protokolů apod. 
Proto není  třeba, aby procentuální  rozdělení mezi dané vyučující přesně odpovídalo  tomu, 
jak  jsou  stanoveny  hodinové  dotace.  Dále  by  mělo  platit,  že  garant  daného  studijního 
programu má hlavní podíl na výuce – i toto je zohledněno. 

Dr. Sedláček: U některých předmětů (napříč všemi akreditacemi)  je uvedeno pouze cvičení, 
ale  v personálním  zabezpečení  jsou  uvedení  pouze  přednášející  na  100 %)  –  je  to  tím,  že 
zatím nejsou  známa  jména  těch,  kdo  vedou  cvičení? Nebude  to  činit problém? Není  lepší 
doplnit všechna jména? Reaguje děkan: Jména pedagogů, kteří vedou cvičení, se často mění, 
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jde  o  to,  aby  zde  bylo  uvedeno  jméno  garanta/přednášejícího  a  aby měl minimálně  50% 
podíl  na  výuce  předmětu.  Z tohoto  pohledu  je  informace  o  tom,  kdo  vede  praktikum, 
irelevantní. 

Nikdo neměl další dotaz; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  10:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  akreditace  navazujícího  studijního 
programu „Chemie a technologie materiálů“.  
 
AD 11)  
Předseda AS FCH rovnou otevřel diskuzi. 

Dr. Pořízka: Opět u personálního  zabezpečení buď  je  ve  stavu  „rozpracováno“ nebo  chybí 
informace  úplně  –  je  třeba  provést  kontrolu.  Reaguje  děkan:  V tomto  případě  se  jedná 
pravděpodobně o  situaci,  kdy  se nepovedlo  spojit  s příslušnými  lidmi,  jak upozornila prof. 
Márová. Ze strany fakulty bude ve všech případech provedena ještě finální kontrola. 
 

Dr.  Sedláček: Dotaz  týkající  se  specializací  –  v jednom místě  je  chybně  uvedený  název,  je 
vhodné  ještě  provést  kontrolu.  Problém  se  týká  skutečnosti,  že  v sekci  počet  přijímaných 
uchazečů ke studiu je uvedeno, že pro otevření specializace je stanoven  limit minimálně 20 
studentů. Toto by mohlo způsobit zásadní problém, pokud by se nepřihlásil dostatečný počet 
studentů na  specializaci –  je opravdu nutné, aby  toto bylo uvedeno v akreditační  žádosti? 
Jenom  pro  srovnání  –  v jiných materiálech  tyto  limity  nejsou.  Reaguje  děkan:  Tato  čísla 
opravdu není nutné uvádět do akreditačních materiálů – pravidla pro přijetí určuje směrnice 
pro  přijímací  řízení,  která  podléhá  schválení  v AS.  V akreditačních materiálech  je  vhodné 
uvést  pouze maximální  počty  ve  studijním  programu  –  s ohledem  na  to,  jestli  fakulta  je 
schopna zabezpečit výuku pro takový maximální počet studentů. 

Na  základě  této  diskuze  se  členové  AS  FCH  shodli,  že  doporučují,  aby  tyto  limity  na 
specializaci nebyly v materiálech uvedeny. 

Další dotazy nezazněly; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  11:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  akreditace  navazujícího  studijního 
programu „Chemie pro medicínské aplikace“. 

 

AD 12)  
Předseda AS FCH rovnou otevřel diskuzi. 

Dr. Pořízka: Opět u personálního zabezpečení je v jednom případě ve stavu „rozpracováno“. 

Dr. Pilátová: Týká se typografie u všech materiálů – v mnoha případech je chybně pracováno 
s procenty  –  100  %  x  100%;  vhodné  je,  aby  to  garanti  opravili.  Také  se  často  objevuje 
nedostatek u  výčtu,  kdy  chybí mezera po  „1.“  apod. –  tyto drobnosti  kazí  celkový dojem. 
Předložky na konci řádků jsou patrně nesprávně vlivem tisku dokumentu do souboru pdf. 

Děkan potvrdil, že bude provedena kontrola i v tomto ohledu. 

Další dotazy nezazněly; bylo přistoupeno k hlasování. 
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Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení  č.  12:  AS  FCH  VUT  v Brně  projednal  návrh  akreditace  navazujícího  studijního 
programu „Potravinářská chemie“. 

 

AD 13)  
Předseda AS FCH předal slovo děkanovi fakulty.  

Děkan, prof. Weiter:  

Podal  komentář  ohledně  současné  situace,  resp.  předpokládaného  vývoje,  kde  vychází 
z toho, jaké dotazy nejčastěji dostává: 

 Fakulta  je  stále  v režimu  omezeného  provozu;  již  bude možná  osobní  přítomnost 
studentů  na  výuce  ve  skupině max.  15  osob  při  dodržení  specifikovaných  pravidel  
a  požadavků  (centrální  evidence,  hygienická  opatření,  případně  posílení  úklidu 
v rámci kapacitních možností…). 

 Proběhlo i jednání s rektorem VUT – byl požádán o revizi, resp. aktualizaci rozhodnutí 
rektora č. 1/2020, nicméně předpokládá se, že většina opatření zůstane v platnosti.  

 Od příštího týdne již mohou probíhat konzultace, zkoušky – skupinky do 15 studentů. 
Důležité  ale  je,  že  účast  na  výuce  nemůže  být  studentům  nařízena  –  stále  platí 
nouzový stav. Proto nemůže být ani udělení zápočtu podmíněno účastí na výuce;  je 
třeba najít alternativní řešení, na němž je nutná koordinace ředitelů ústavů a garantů 
předmětů  –  aby  byl  jednotný  přístup minimálně  v rámci  jednoho  ročníku  v daném 
studijním programu. 

 Zohlednit je třeba i to, že např. studenti ze Slovenské republiky mají přísné podmínky 
pro překročení hranic, že  jsou z aktivit vyloučeny všechny osoby z rizikových skupin, 
apod. 

 Vhodné je, aby všechny aktivity začínaly v nepravidelných časech (z důvodu eliminace 
hromadění studentů u vchodu, na chodbách, apod.). 

 Zatím  není  jasné,  co  bude  po  skončení  nouzového  stavu;  do  té  doby  budou 
aktualizována  všechna  rozhodnutí  děkana  (po  aktualizaci  patřičného  rozhodnutí 
rektora),  dále  bude  vydán  pokyn  pro  distanční  hodnocení  výuky  a  pro  realizaci 
zkoušek distančním způsobem. 

 Organizace výuky bude zabezpečena tak, aby byla výuka dokončena do 30. 6. 2020; 
individuálně budou umožněny výjimky. 

 Je třeba připravit se na to, že režim výuky ve skupinách po 15 studentech bude trvat 
ještě i po skončení nouzového stavu.  

V rámci diskuze k tomuto bodu nebyly žádné dotazy či komentáře. 

 

Doc. Diviš: 

 Informace  z AS  VUT:  Byla  schválena  pravidla  pro  stanovení  rozpočtu  VUT,  dále  
i  pravidla  hospodaření  VUT;  o  samotném  rozpočtu  se  zatím  stále  jedná.  Dále  se 
předpokládá  předložení nové  verze mzdového  řádu  (předpokládaná  platnost  od  1. 
12. 2020). 



 
 

8 
 

 Volby  do  AS:  Oficiální  harmonogram  zatím  nebyl  zveřejněn;  dle  předběžného 
harmonogramu  je  nejbližší  termín  12.  6.  2020  –  zaslání  návrhů  na  členy  volební 
komise;  jelikož další  řádné zasedání AS FCH  je plánováno na 2. 6. 2020, bude tento 
bod projednán na tomto zasedání. 

 

Do další diskuze se nikdo nepřihlásil. 

Jak již bylo zmíněno, příští jednání AS FCH VUT je plánováno na 2. 6. 2020, zatím ovšem 
není  jasné,  zda  prostřednictvím  Teams  nebo  prezenčně.  Členové  AS  FCH  budou 
informováni mailem. 

Závěrem předseda AS FCH připomněl hlasování per rollam pro schvalování dodatků č. 1 
ke  směrnicím  č.  4/2019  a  5/2019.  Toto  schvalování  proběhne  v úterý  12.  5.  2020. 
Následně poděkoval všem za účast a spolupráci a ukončil zasedání. 

 
Brno, 6. 5. 2020           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   

 
..………..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


